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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

Jednání číslo 5/2023 

Datum, čas 13.3. 2023 od 19:00 

Místo Obecní úřad Hlásná, Hlásná Třebaň 

Přítomni (6) 
Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Juraj Calaj (online),      

, Jan Marek (od 19.30) 

Omluveni (3) Martina Váňová, Jiří Krátký, Jana Šváchová 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Tomáš Hanč 

Ověřovatelé zápisu Jan Valenta, Michal Knor 

 

 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Tomáše Hanče a za ověřovatele zápisu Jana Valentu a 
Michala Knora. 
 
Usnesení 23/05/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Tomáše Hanče a za 
ověřovatele Jana Valentu a Michala Knora.  
 
Hlasování: Pro (5     ) – T. Snopek, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj 
Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2 Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. 
 
Program zasedání: 

1. Výsledek VŘ – kompletní výměna fakturačních vodoměrů 
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2. Výstupy z výborů a komisí 

 

Usnesení 23/05/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 
 
Hlasování: Pro (5) – T. Snopek, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj 
Proti (0), Zdržel se (0) 
 

2 Výsledek VŘ – kompletní výměna fakturačních 

vodoměrů 
 
Návrh: Starosta informoval zastupitele o výsledku výběrového řízení na výměnu vodoměrů v obci. 
 
Otevírání obálek proběhlo dne 10.3. 2023 za přítomnosti komise pro otevírání obálek ve složení 
Tomáš Snopek, Jana Pecharová, Mgr. Přemysl Šanovec (obecní právník). Celkem byly poptány 3 firmy 
AQUACONSULT, spol. s r.o., Středočeské vodárny, a.s. a Petr Kožený s.r.o. Výzva byla řádně vyvěšena 
na úřední desce. 
 
Nabídku odevzdaly pouze dvě firmy AQUACONSULT, spol. s r.o., a firma Petr Kožený s.r.o. 
Středočeské vodárny a.s. nabídku neodevzdali z kapacitních důvodů. 
 
Odevzdané nabídkové ceny: 
 

č. 
Firma nebo název účastníka zadávacího 

řízení 
Nabídková cena v Kč bez DPH 

Celkové 

pořadí 

1. AQUACONSULT, spol. s r.o. 940 551 Kč 1. 

2. Petr Kožený s.r.o. 949 890 Kč 2. 

    

 
Přes víkend byla naší právní kanceláří kontrolována úplnost a správnost odevzdaných nabídek, vše bez 
závad.  
Hodnotící komise, která zasedala 13.3. v 16.00, doporučila vybrat vítěze na základě stanovených 
kritérií, a to nabídkové ceny. 
 
Usnesení 23/05/02: Zastupitelstvo schvaluje výsledky výběrového řízení a pověřuje starostu podpisem 
smlouvy o dílo s vítězným uchazečem. 
 
Hlasování: Pro (6) – T. Snopek, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj, J. Marek 
Proti (0), Zdržel se (0) 
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3 Výstupy z výborů a komisí 

o Výstupy ze stavebního výboru 

Předseda stavebního výboru Jan Valenta a starosta obce T. Snopek informoval o výstupech o 
stavebního výboru. 

- Proběhla diskuze s arch. Filsakem ohledně připomínek k projektu víceúčelového domu 

- Starostovi byly předány kontakty na projektanty dopravních staveb pro zahájení VŘ na 

zklidnění dopravy 

- Starosta informoval o stavu průběhu prací na parkování u COOP (očekávané dokončení 

projektu je plánováno na polovinu dubna) 

- Starosta informoval o stavu projektu rekonstrukce ul. Mořinská (čeká se na stavební 

povolení, připravuje se hrubý odhad rozpočtu) 

- Starosta informoval o stavu projektu „Požární nádrž Rovina“ (čeká se na stavebního povolení) 

- Starosta informoval o stavu projektu klubovna na Rovinách (klubovna je stavebně 

připravena, čeká se na vybavení – nábytek a na realizaci pergoly). 

o Výstupy ze školské komise 

Starosta      prezentoval      závěry ze společného jednání obcí Hlásná Třebaň, Karlštejn, Srbsko a Zadní 
Třebaň ohledně problematiky kapacity škol, dne 28.2. v Karlštejně. 
 
V nedostatku kapacit školských zařízení patří okres Beroun k republikové špičce. Obce Srbsko, Hlásná 
Třebaň, Zadní Třebaň a Městys Karlštejn mají aktuálně téměř 3 600 obyvatel.  
 
Počet narozených dětí se v posledních 10 letech pohybuje mezi 30–40 dětmi. K tomuto počtu je třeba 
připočíst ještě děti, jež se do obce přistěhují. Např. jen v Hlásné Třebani se v roce 2017 narodilo 11 
dětí, nicméně v současnosti žije v obci celkem 19 dětí narozených v roce 2017.  
 
Kapacita prvních stupňů škol v jednotlivých obcích potenciálního svazku se bližší naplnění nebo je již 
naplněna. Žádná ze zúčastněných obcí nedisponuje kapacitou pro druhý stupeň a musí své děti 
umisťovat do škol v jiných obcích a městech, přičemž zde je kapacita již nyní přeplněná.  
 
Proč je vhodné založit DSO? 
Založení DSO umožní spojit úsilí a finanční prostředky jednotlivých obcí.  
MŠMT poskytuje na stavbu nových škol ve vybraných okresech (mj. Beroun) dotace do výše 85 % 
výdajů, je-li zřizovatelem DSO, je-li zřizovatelem samostatná obec, dotace činí pouze max. 70 %. 
Podmínkou MŠMT je minimální počet 18 tříd a celková kapacita 540 žáků v jedné škole. I z provozního 
hlediska je výhodnější budovat středně velkou školu  
 
Následující kroky v rámci přípravy svazkové školy: 

- Zpracování detailní sociodemografické analýzy, která odhadne potřebnou kapacitu školy – 

řeší Hlásná Třebaň jako největší obec (⅓ celkové populace) se nabídla, že z důvodu urychlení 

nechá zpracovat demografickou analýzu na své náklady.  

- Třebaň 
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- Stanovení kapacity a sídla školy (vhodný pozemek by měl být k dispozici minimálně v 

Karlštejně), zpracování odhadu finančních nákladů a potřeb jejich krytí z rozpočtů obcí 

- Založení dobrovolného svazku obcí  

- Zpracování projektové dokumentace (na zpracování samotné PD lze žádat o dotaci u 

Středočeského kraje) 

- Zpracování žádosti o dotaci od MŠMT 

- Realizace projektu 

 
Prvním krokem by mělo být schválení záměru založení dobrovolného svazku obcí. Primárním 
předmětem činnosti svazku bude zřízení a provoz svazkové základní školy. 
 
                                         
Zároveň město Řevnice spustilo architektonickou soutěž na nový pavilon školy     . 
 
      
Usnesení 23/05/02: 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr založení dobrovolného svazku obcí složeného z obcí Srbsko, 
Hlásná Třebaň, Zadní Třebaň a Městysu Karlštejn. Primárním předmětem činnosti svazku bude zřízení 
a provoz svazkové základní školy. Zastupitelstvo pověřuje starostu předložit zastupitelstvu návrh 
smlouvy o vytvoření DSO a stanovy svazku. 
 
Hlasování: Pro (6) – T. Snopek, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj, J.Marek 
Proti (0), Zdržel se (0) 

o Osadní výbor 

Předseda osadního výboru M. Knor představil návrh provozního řádu spolkové klubovny. Je potřeba 
se zamyslet nad rezervačním systémem. Tomáš Snopek pošle návrh všem zastupitelům 
k připomínkám. 
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5. Příští jednání zastupitelstva 

Jednání číslo 06/2023 

Datum, čas 27.03.2023 

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň 

Zapisovatel Martina Váňová 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ověřovatelé Jan Valenta ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

 Michal Knor ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

 


